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      Pan 
      Patryk Kaźmierczak 
      Radny Rady Miejskiej  
      Inowrocławia 
 
 
 
 W dniu 27 kwietnia 2020 r. przedłożył Pan Radny interpelację w sprawie bardzo 
częstego przekraczania, zwłaszcza w godzinach wieczornych, dozwolonej prędkości przez 
kierowców na al. 800 lecia Inowrocławia.  

Uprzejmie informuję, że wystąpiłem do Komendanta Powiatowego Policji w 
Inowrocławiu z prośbą o podjęcie działań związanych z przedstawionym przez Pana Radnego 
zagadnieniem z uwagi na fakt, że uprawnienia ustawowe w zakresie ścigania sprawców tych 
wykroczeń posiada Policja. 
 

     
 z up. Prezydenta Miasta 

                Inowrocławia 
 
 
                    Zdzisław Feit 
         Komendant Straży Miejskiej 
               Inowrocławia 
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